
Hej Elisabeth 
 
Sitter och skall svara på tjänsteutlåtandet och börjar sätta mig in lite mer i ärendet. 
 
Kan du redogöra för vilka grunder som låg bakom ditt beslut att kräva ett nytt bygglov för de stora 
fönstren i turbinhallen. 
 
Att vi inte följt bygglov håller inte då vi har redovisat vilka fönster som skall bytas i fasadritning och 
beskrivning både i tidigt bygglov och de senare. 
I gamla bygglovet står det att fönster skall bytas, se urklipp av färgbeskrivning från bygglov 2015. 
Vi borde aldrig ha tvingats söka nytt lov för fönster utan utlåtande från slutredovisning borde ha 
godkänts direkt. 
 
 

 
 
 
Nya bygglovet visar vad vi behåller med markering och i beskrivning. 

 
 
 
 
 
 
 
Sedan skriver du i tjänsteutlåtandet att bygglovsansökan skall avslås. 
Vilka grunder har du för att rekommendera avslag när vi har certifierade sakkunniga som intygat att vi 
följt kraven? 
 



 
 
Enligt PBF skall byggnadsnämnden godkänna sakkunnigas utlåtande kap 7.4, se bild nedan från pbf. 
Ditt förslag står då i strid med PBF. 
 
Jag föreslår att fönsterärendet avskrivs genom att vi drar tillbaka bygglovsansökan för fönster och att 
du ger klartecken för slutbesked av hela lovet (bara denna punkt kvar vad jag kan se).  
 
Ring mig så kan vi diskutera det hela. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
Med vänlig hälsning 
Gustaf Alm 
Projektchef 
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